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Usnesení č. 8/2009 
ze zasedání Zastupitelstva obce Karle  

konaného dne 23. 7. 2009 
 
Projednání žádosti ZD Trstěnice o směnu případně koupi 
pozemku. 
- starosta seznámil zastupitele s žádostí ZD Trstěnice o směnu či 
koupi pozemku č. 76/1 na Ostrém Kameni o výměře 7419 m2 
- zastupitelstvo schválilo směnu pozemku č. 76/1 v k.ú. Ostrý 
Kámen o výměře 7419 m2  za adekvátní pozemek 

 

Projednání začlenění obce do územní působnosti MASS 
Koclířov. 

- starosta seznámil zastupitele s činností a provozem MASS 
Koclířov 
- zastupitelstvo schválilo začlenění obce do územní působnosti 
MASS Koclířov 

 

Projednání dlužných poplatků a splátkového kalendáře. 
- starosta seznámil zastupitele s dlužníky za poplatky a s možností 
splátkových kalendářů a exekuce 
- zastupitelstvo schválilo možnost zadání exekuce na dlužníky, 
kteří se v posledním možném termínu nedostaví na domluvu 
splátkového kalendáře 

 

Projednání smlouvy o provádění údržby a servisu na větrné 
elektrárně D6. 

- starosta seznámil zastupitele s prováděním údržby na větrné 
elektrárně 
- zastupitelstvo bere na vědomí smlouvu o provádění údržby a 
servisu na větrné elektrárně D6 

 

Projednání výběrového řízení na stavbu vodovodu na Ostrém 
Kameni. 

- zastupitelstvo bylo seznámeno s projektem a výběrovým řízení 
na stavbu vodovodu na Ostrém Kameni, do výběrového řízení se 
přihlásili firmy VHOS a.s., AKVAMONT s.r.o. a AKVASTAV 
Svitavy s.r.o.. 
- zastupitelstvo  schválilo výběrové řízení a stavbu bude provádět 
VHOS a.s. 

 

Projednání žádosti na výstavbu oplocení od pana Báči na 
Ostrém Kameni. 

- starosta přečetl žádost manželů Báčových o povolení oplocení 
pozemku na Ostrém Kameni                                                                          
- zastupitelstvo schválilo oplocení pozemku s podmínkou o 
dodržení vzdálenosti 1,5 m od vodovodního řadu 
 

Projednání  nákupu PC programu na zasílání informačních 
SMS. 
- starosta seznámil zastupitele s PC programem na rozesílání SMS 
zpráv na mobilní telefony,s možností podpořit informovanost 
obyvatel  
- zastupitelstvo schválilo zakoupení PC programu na rozesílání 
SMS s obecním hlášením obyvatelům na mobilní telefony 

 

Projednání 6. úpravy rozpočtu. 
- zastupitelstvo schválilo 6. úpravu rozpočtu 
 

A je zase po prázdninách. 
      Prázdniny skončily a naši předškoláci Terezka Vojtová, Kubíček Vomáčka a Kačenka 
Mikulášová už zasedli do svých nových lavic v základních školách ve Svitavách a Trstěnici. Přejeme 
jim dobrý start  do života s taškou na zádech a co nejméně poztrácených věcí při dojíždění. Také se 
těšíme, že se ve školce zastaví a podělí se s námi o nové zkušenosti. 
      V naší mateřské škole začal také běžný nový školní rok. Ale v prostředí, které prošlo v době 
přerušení provozu v letních měsících velkými změnami. Kdo jste procházel v létě okolo školky, 
nemohli jste si nepovšimnout ruchu, který zde panoval. Bouralo se, měnila se okna, od základů se 
předělávaly prostory sociálních zařízení. Jednotlivé místnosti měnily i své rozměry, včetně snížených 
stropů. Výsledkem prací je velice důstojné sociální zázemí se sprchou, včetně zázemí pro úklid. 
Máme konečně také tolik let potřebnou úklidovou komoru s výlevkou, nová umývadla, WC. Popisuji 
pouze to, co je okem viditelné, nejsem technický typ , takže jaký kus práce je odveden pod novými 
obklady a dlažbou nedokáži přiblížit. Kdo máte za sebou rekonstrukci takovéhoto rozsahu, jistě víte 
své. Uspořádání a vybavenost nově vzniklých prostor splňují vysoké požadavky hygienických 
kontrol. Firma, která úpravy v mateřské škole prováděla dodržela v mezích možností i termíny prací, 
a tak jsme mohli našim dětem připravit prostředí školky také  k 1. 9. tak jako ostatní školy. 
     Velice děkujeme všem, kteří byli zainteresováni do rekonstrukčních prací .                                                                                                 
A vám všem, kteří jste naši krásnou  školku neměli ještě možnost navštívit, jsou naše dveře kdykoliv 
otevřené.  Zastavte se v naší mateřské škole, naše děti Vás všude provedou a my se rádi podělíme o 
radost. 

kolektiv mateřské školy    

 

   
 

Víte, který papír patří do sběru? 

Začal nový školní rok a s ním i sběrové soutěže. Sbírají se plastové lahve, staré baterie nebo hliník. Nejčastěji ale 
děti sbírají starý papír. Proč? Mnohé školy si uvědomují, že papír je základní surovinou, kterou při výuce 
používají. I když žijeme v době počítačů, spotřeba papíru neustále roste. Na jednoho obyvatele České republiky 
připadá ročně spotřeba kolem 150 kg papíru. 

„Pořádáním soutěží ve sběru starého papíru učitelé motivují své žáky a studenty k zodpovědnosti za životní 
prostředí a učí je třídit odpad. Rodiče dnešních dětí si sběrem papíru mnohdy vylepšovali své kapesné. Dnes je 
třídění nejen papíru, ale i dalšího odpadu spíše součástí životního stylu moderního člověka. A právě v oblasti 
výchovy mají školy svou nezastupitelnou roli,“ podpořil podobné akce Tomáš Pešek, regionální manažer 
společnosti EKO-KOM, zabývající se tříděním a recyklací odpadu. 

Víte, jaký papír se může a má sbírat a který ne? Pro ty z vás, kteří si nejsou úplně jisti, je tady malá nápověda. 

Klidně sbírejte: 

noviny, časopisy, reklamní letáky, knihy, katalogy, sešity, kancelářské papíry, dopisní obálky, krabice (vždy 
sešlápnuté), lepenku, kartony, balicí papír, papírové tapety, obaly od potravin (např. Sáčky od mouky, cukru, 
krabičky od čokolády atd.), jízdenky, účtenky, papírové etikety apod. 

Rozhodně vynechejte: 

mokrý, mastný nebo jinak znečištěný papír, papír s povrchovou úpravou (voskovaný, křídový, zalaminovaný), 
tapety zašpiněné od lepidla, použité plenky, mokré nebo vlhké papírové utěrky a hygienické potřeby, plata od 
vajec, která nemají recyklační značku 

Pokud chcete zjistit více o třídění odpadů, podívejte se na internetovou stránku www.ekontejnery.cz 
 

!!Nové webové stránky a emailová adresa!!  
 

  Mateřská škola Vás zve k nahlédnutí do nově vytvořených 
webových stránek: 

www.mskarle.webnode.cz  
 
 
 

zde najdete aktuální informace pro rodiče 
 a prarodiče, kontakty, fotogalerii z akcí i možnosti komunikace 

se školkou prostřednictví emailové adresy – 
mskarle@seznam.cz. 

 

 

Platy, mzdy, odměny… 
 

Peníze za odvedenou práci se dělí na platy, mzdy a odměny. 
Plat přísluší zaměstnanci v rozpočtovém ( státním, veřejném a 
nepodnikatelském) sektoru. – zákon o platu. Plat je určen podle platového 
stupně a platových tříd. 
Mzdy přísluší zaměstnanci v soukromé ( podnikatelské) sféře. – zákon o 
mzdě. Mzda závisí na dohodě zaměstnavatele s pracovníkem. 
Odměna přísluší za výkon funkce ( poslancům, členům vlády,  členům 
orgánů obcí,  členům státních orgánů, členům občanských a zájmových 
sdruženích a členům komor, apod.). 

Nebezpečný odpad 
Svoz nebezpečného opadu proběhne v našich obcích 

ve středu 14. 10. v dopoledních hodinách. 
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   Rádi bychom poděkovali  všem občanům i poutníkům,  kteří se zúčastnili  Poutní mše svaté k svatému 
Bartoloměji  v neděli 30. srpna. Poutníci zaplnili celý náš karelský kostel, z čehož jsme měli obrovskou 
radost. Přišli nejen místní občané,  ale potomci již našich zemřelých spoluobčanů, kteří přijeli do naší 
obce jen pro tuto příležitost. Atmosféra , která se během mše vytvořila, naplnila radostí  a úsměvem 
všechny zúčastněné po zbytek dne.  Je milé vidět zářící kostel a úsměvy na tváři. Protože, když už  lidé 
do kostela zajdou , většinou je to při velmi smutných příležitostech, kdy se loučíme se svými blízkými. 
Jen díky Vám byla pouť poutí! 
   Neméně důležité poděkování patří místním ženám, které v době příprav našly čas a kostel po zimě 
vyčistily, uklidily a nazdobily. Dále těm, které věnovaly nemalou část svých květin ze zahrádky na 
výzdobu kostela.  
 

 

Vodárenská Svitavy s.r.o. 
Od 1. ledna 2010 dochází ve Svitavách a v obcích Javorník, Kamenná 
Horka, Karle, Koclí řov a Vendolí ke změně provozovatele vodovodu 
a kanalizace. Město Svitavy založilo obecní provozní společnost 
Vodárenská Svitavy s.r.o., která nahradí stávajícího provozovatele 
VHOS a.s. Moravská Třebová. 

Jediným důvodem pro změnu byla snaha zajistit městu i obcím skupinového 
vodovodu přístup k dotacím Operačního programu Životní prostředí – jedinému 
programu, v rámci kterého je městům a obcím umožněn přístup k dotacím z EU. 
Záměrem bylo získat finanční prostředky na obnovu a další rozvoj vodovodu, 
kanalizace a čistírny odpadních vod. Jedná se o majetek, který byl městu v roce 
1994 převeden po ukončení činnosti státního podniku Vodovody a kanalizace. 
Technický stav vodovodů a kanalizací je pro stáří a použití nekvalitních materiálů 
velmi neuspokojivý. Dochází tak ke ztrátám pitné vody, k úniku odpadních vod do 
vod podzemních a naopak i průsaku podzemní vody do kanalizačního systému, což 
způsobuje problémy v čistírně odpadních vod. 

Právě s čistírnou bude spojena rozsáhlá investice, neboť město Svitavy musí 
zajistit splnění přísných limitů čištění odpadních vod po roce 2010. Na 
rekonstruované čistírně pak bude umožněno čištění odpadních vod i z obcí Hradec 
na Svitavou, Kamenná Horka, Vendolí a Radiměř, kde plánují vybudování 
kanalizace. Již nyní je část území z obce Javorník a Hradec nad Svitavou svedeno 
na tuto čistírnu odpadních vod. 

S rozvojem je spojeno zbudování dalších dvou zdrojů pitné vody, které rozšíří 
možnost využití odběru kvalitní vody pro obce sdružené ve Skupinovém vodovodu 
Svitavy (Svitavy, Javorník, Kamenná Horka, Karle, Koclířov a Vendolí). 

Podmínky Operačního programu Životní prostředí však byly schváleny tak, že 
smlouva s provozovatelem nevyhovovala pravidlům čerpání podpory z programu. 
Jedinou možností bylo provozovat vodovod a kanalizaci obecní společností nebo 
vyhlásit výběrové řízení na nového provozovatele. Výběr nového provozovatele je 
však značně složitý a nákladný. Navíc by se novým provozovatelem s největší 
pravděpodobností stala jedna z nadnárodních společností. 

S ohledem na zájmy odběratelů i vlastníků vodárenského majetku byla proto 
zvolena cesta vytvoření obecní provozní společnosti Vodrenská Svitavy s.r.o.. 
Tento model je dlouhodobě odzkoušen při fungování společnosti LIKO SVITAVY 
a.s., zajišťující svoz a likvidaci komunálního odpadu. Že byl tento postup úspěšný, 
svědčí přidělená dotace na rekonstrukci čistírny odpadních vod ve výši 111,7 mil. 
Kč. 

Ve fázi posouzení je rovněž žádost o dotaci na nové zdroje pitné vody. Podpora 
tohoto projektu by měla uvolněna ze zdrojů ministerstva zemědělství. 

Od poloviny minulého roku jsou podnikány postupné kroky k realizaci přechodu 
od stávajícího provozovatele tak, aby odběratelé prakticky nezaznamenali změnu. 
Výjimkou bude samozřejmě potřeba uzavřít novou smlouvu o provozování s 
Vodárenskou Svitavy a ukončit smlouvu se stávajícím provozovatelem. Rovněž 
budou provedeny mimořádné odpočty vodoměrů, a to v měsíci září a říjnu a poté 
opětovně na přelomu letošního a příštího roku. Pozitivní změnou bude zřízení 
„zákaznického centra“ v prostorách kulturního domu Fabrika ve Svitavách s 
možností parkování a bezbariérovým přístupem. 

Berte prosím tento článek jako úvodní informaci. V příštích vydáních zpravodaje 
budou další informace ke způsobu uzavírání odběratelských smluv, personálním 
obsazení, nabídce služeb nového provozovatele a mnoho dalšího. 

Marek Antoš, jednatel svazku obcí Skupinový vodovod Svitavy 

 

Opakované ozná mení - Zasílání hlášení 
místního rozhlasu na mobilní telefon 

 

Obecní zastupitelstvo odsouhlasilo zakoupení 
programu, který umožňuje hromadné zasílání 
informací  občanům – smskou na mobilní telefon 
(hlášení místním rozhlasem, upozornění, 
oznámení, adt.). 
Pokud máte zájem o tuto službu, nahlaste své 
mobilní telefonní číslo na obecní úřad 
(461634919). 
Na rodinu se přijímá pouze jedno tel. číslo. 
Jakmile se služba zavede do provozu,budete 
informování první smskou. 

   Vážený pane starosto, vážení zastupitelé, vážení občané obce 
Ostrý Kámen - Karle,  
 
   dovolte mi, prosím, abych Vám jako zástupce a jednatel společnosti 
S & M CZ s.r.o., uctivě a s pokorou poděkoval za Vaši podporu při 
realizaci výstavby větrných elektráren v bezprostřední blízkosti Vaší 
obce. Upřímně Vám mohu říci, že to byla cesta velmi trnitá a dlouhá, 
obzvláště co se týká průběhu vydání stavebního povolení. Velice mě 
těší a naplňuje hrdostí, že mohu říci, že úspěch této stavby jsme 
zvládli společně a že toto dílo by nikdy nestálo, nebýt pochopení a 
podpory ze strany občanů obcí Ostrý Kámen a Karle. Mohu rovněž 
prohlásit, že je mi opravdovou ctí poděkovat, alespoň touto formou, 
panu starostovi Vašich obcí, který velmi vytrvalým a důsledným 
přístupem podpořil realizaci celého díla. Jen velmi těžko lze vyjádřit 
slovy náš vděk, stejně jako náročnost získání stavebního povolení a 
realizace celého díla. Prosím, dovolte mi, abych v neposlední řadě 
poděkoval za Vaši trpělivost při stavbě, která Vás s určitostí částečně 
omezila, čehož jsme si plně vědomi, například znečištěním vozovky, 
případně manipulací nadměrné techniky při samotné výstavbě 
větrných elektráren.  
   Jelikož se nám toto dílo podařilo plnohodnotně zrealizovat a v 
současné době probíhají dokončovací práce, včetně uvedení strojů do 
zkušebního provozu, rozhodla se naše společnost uspořádat oficiální 
otevření větrných elektráren na místě samém dne 16.10.2009. 
Přijměte, prosím, naše pozvání na oficiální otevírání větrných 
elektráren, které se uskuteční pod větrnou elektrárnou umístěnou 
nejblíže k hlavní silnici. Již nyní se těším na Vaši účast. 
 

Martin Hofman a tým společnosti S & M CZ s.r.o. 
 

Když se zvedne vítr, někteří lidé začnou stavět zdi. Jiní větrné mlýny. 
 (čínské přísloví) 

 
S&M CZ s.r.o. Jevíčko vás srdečně zve na  

 
SLAVNOSTNÍ OTEVÍRÁNÍ V ĚTRNÉHO PARKU 

 OSTRÝ KÁMEN, 
tradi ční oslavu u příležitosti úspěšně dokončeného projektu, 

která se uskuteční dne 16.10.2009  v 11: 00  
větrný park Ostrý Kámen  

 

Mše svatáMše svatáMše svatáMše svatá    
neděle neděle neděle neděle 20. září 20. září 20. září 20. září 2009200920092009 v v v v    10,30 hod10,30 hod10,30 hod10,30 hod    

 


